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Protokoll från handikapprådets möte den 7 december 2009 
 
 
Ledamöter Kerstin Järneberg, ordförande NHR, HSO 
 Ove Martinsson, vice ordförande AAF, HSO 
 Ingrid Edin HRF, HSO 
 Agneta Hagström DHR 
 Ebba Lundgren   §§ 1-4 FEB, HSO 
 Blazena Westerlund FA, HSO 
   
Förhinder Vivi-Anne Emanuelsson SRF 
   
   
Tjänstemän Per-Ove Mattsson avdelningschef 
 Pia Sundqvist nämndsekreterare 
 
 
 
 
 
 
Justeras:   
 
  Kerstin Järneberg, ordförande 
 
 
 
 
Justeras:   
 
  Ove Martinsson, ledamot 
 
 
 
 
Sekreterare:  
 
  Pia Sundqvist 
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin Järne-
berg och Ove Martinsson. Justering sker tisdag 8 december. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 9 november 2009 anmäldes. 
 

§ 3 Sammanträdestider 2010 
 Rådet fastställde sammanträdestider för år 2010 enligt bilaga 1.  
 
§ 4 Aktuellt från nämndsammanträdet den 19 november 2009 

Avdelningschef Per-Ove Mattsson berättade att Arbetsförmedlingen med-
verkade vid nämndens senaste sammanträde och lämnade information om 
arbetsmarknadsläget, både i riket, staden och närområdet. Dessutom fick 
nämnden information om arbetet med den nya strategin för utveckling av 
det förebyggande arbetet bland barn och ungdomar. 
 

§ 5 Ärenden till nämndsammanträdet den 17 december 2009 
Ärende nr 2: Verksamhetsplan och budget 2010 
Rådet menade att formuleringen om fortsatt arbete för delaktighet och in-
flytande inom området funktionsnedsättning är svepande och abstrakt. 
Konkreta program och planer behöver utarbetas för att detta ska bli verk-
lighet. Det handlar också om att skapa inflytande för grupper, inte bara för 
individer. Per-Ove Mattsson svarade att det är enhetschefernas ansvar att 
utarbeta planer och metoder. På förslag från Per-Ove bestämdes att rådet 
bjuder in en enhetschef till ett kommande sammanträde för att få mer in-
formation om hur arbetet att skapa inflytande bedrivs i verksamheterna. 
 

§ 6 Remiss från kommunstyrelsen av motion (s) om krav på tillgäng-
lighet vid upphandling av tjänster 

 Kommunstyrelsen har remitterat en motion av Roger Mogert (s) till kom-
munstyrelsens handikappråd och samtliga lokala handikappråd för yttrande 
senast den 31 december 2009 (kommunstyrelsens dnr 326-2292/2009). I 
motionen (se bilaga 2) framförs att det ska ställas krav på tillgänglighet vid 
alla upphandlingar av tjänster som görs inom staden. Rådet instämde i mo-
tionärens förslag. 

 
§ 7 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 

Från föregående sammanträde: Olika gruppers behov av verksamhetslokaler. 
Per-Ove Mattsson berättade att förvaltningen kommer att se över vilka lokaler 
som finns att tillgå för olika grupper inom stadsdelsområdet, och även hur man 
kan sprida informationen att dessa lokaler finns. 
 
Per-Ove framförde från stadsdelsnämndens ordförande Birgitta Holm (m) och 
vice ordförande Gunnar Sandell (s) att de gärna träffar rådet antingen den 11 
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januari eller den 1 februari. Rådet bestämde att Birgitta Holm och Gunnar San-
dell bjuds in till rådets möte den 11 januari. 
 
Rådet uttryckte också ett önskemål om att få träffa hela stadsdelsnämnden, med 
hänvisning till kommunfullmäktiges instruktion för de lokala handikappråden 
där det anges att rådet ska träffa hela nämnden minst en gång per år. 

 
§ 8 Övriga frågor  

Tillgänglighet i Farsta Centrum: Ordförande Kerstin Järneberg informera-
de rådet om att hon vid några tillfällen har skickat e-post till Mattias Ce-
linder vid Atrium Ljungberg, bl a för att framföra rådets synpunkter om de 
ojämnheter och nivåskillnader som finns i golvet i den nyöppnade delen av 
centrumanläggningen, så att dessa kan markeras på något lämpligt sätt för 
att undvika olyckor. Mattias har ännu inte återkommit med svar. Ove Mar-
tinsson påpekade att det är positivt att det nu finns flera handikapplatser 
vid parkeringen utanför ICA. 
 
Kerstin berättade också att kulturnämndens handikappråd har besökt 
Gubbängens bibliotek och att där nu har installerats en hörselslinga. Enligt 
uppgift från ansvarig personal vid Stadsbiblioteket är samtliga stadsdels-
bibliotek i Farsta stadsdelsområde nu utrustade med hörselslinga. Per-Ove 
Mattsson  rapporterade att även förvaltningens stora konferensrum på plan 
12 kommer att förses med en slinga. 
 

§ 9 Nästa sammanträde 
Rådets nästa sammanträde hålls måndag 11 januari 2010 kl 15.00-16.30, 
med förmöte kl 14.15. 
 


